
SVEUČILIŠTE U ZAGREBU 
MUZIČKA AKADEMIJA 
Trg Republike Hrvatske 12, Zagreb 
 
KLASA: 640 - 01 / 21 - 2 / 1 
URBROJ: 251 - 79 - 2 - 21 - 6  
 
Zagreb, 24. svibnja 2021. 
 
 

ZAPISNIK 
 

9. sjednice VIJEĆA AKADEMIJE u ak. god. 2020./2021. 
održane u srijedu, 12. svibnja 2021. 

 
Trg Republike Hrvatske 12, dvorana Blagoje Bersa 

s početkom u 12:00 sati 
 
 
 
DNEVNI RED: 
 

1. USVAJANJE ZAPISNIKA S PROŠLE SJEDNICE 
2. PREDSTAVLJANJE PRELIMINARNIH REZULTATA PROVEDENE 

ANKETE RADNE SKUPINE ZA PREVENCIJU I ZAŠTITU OD KRŠENJA 
NAČELA RAVNOPRAVNOSTI SPOLOVA I POVEZANIH OBLIKA 
DISKRIMINACIJE, UZNEMIRAVANJA I ZLOSTAVLJANJA 

3. STUDENTSKA PROBLEMATIKA  
4. KADROVSKA PITANJA 
5. RAZNO 

 
Sudjelovali: red. prof. art. Igor Lešnik, red. prof. art. Srđan Filip Čaldarović, red. prof. 

art. Anđelko Krpan, izv. prof. art. Martina Silić, doc. dr. sc. Sanja Kiš Žuvela, red. prof. 

art. Berislav Šipuš, doc. dr. sc. Ivan Ćurković, izv. prof. art. Ivana Bilić, red. prof. art. 

Đuro Tikvica, izv. prof. art. Ivan Novinc, izv. prof. art. Bánk Harkay, doc. dr. sc. Nikolina 

Matoš, dr. sc. Željka Radovinović, izv. prof. art. Ante Knešaurek, izv. prof. art. Dalibor 

Bukvić, doc. dr. sc. Monika Jurić Janjik, izv. prof. art. Tomislav Fačini (zamjena za izv. 

prof. art. Diana Grubišić Ćiković), red. prof. art. Jasenka Ostojić, red. prof. art. Đorđe 

Stanetti, red. prof. art. Marija Ćepulić, red. prof. art. Milko Pravdić, red. prof. art. 

Tomislav Uhlik, Jelka Vukobratović, asistent, Antonio Ceković, student, Vedran Vujec, 

student, Dora Šimunić, student. 

 
Ad.1. USVAJANJE ZAPISNIKA S PROŠLE SJEDNICE 

Zapisnik se jednoglasno prihvaća. 
 

Ad 2. PREDSTAVLJANJE PRELIMINARNIH REZULTATA PROVEDENE ANKETE 
RADNE SKUPINE ZA PREVENCIJU I ZAŠTITU OD KRŠENJA NAČELA 
RAVNOPRAVNOSTI SPOLOVA I POVEZANIH OBLIKA DISKRIMINACIJE, 
UZNEMIRAVANJA I ZLOSTAVLJANJA  



Studentska pravobraniteljica Dunja Đurđević ukratko je predstavila članovima Radnu 
skupinu, ciljeve rada i mehanizme koje ima u ostvarenju svoje zadaće. 

Doc. dr. sc. Mojca Piškor predstavila je anketu koju je Radna skupina provela među 
studentima Akademije. 

Anketa je bila namijenjena prvenstveno sondiranju trenutne situacija na temu 
seksualnog uznemiravanja, a istoj se odazvalo 56 ispitanika, većinom studentica. 

Anketa je još jednom pokazala da trenutno na Akademiji ne postoji niti jedan službeno 
prijavljeni slučaj seksualnog uznemiravanja, ali također je pokazala i koje je općenito 
razmišljanje studenata o navedenoj temi, koliko njih smatra da se na posredan ili 
neposredan način susrelo s mogućim oblikom uznemiravanja kao i kome bi se obratili 
s eventualnom prijavom ili pritužbom na uznemiravanje ali i razloge zbog kojih isto 
moguće ne bi prijavili. 

Docentica je pozvala sve da pristupe sveobuhvatnijem predstavljanju rezultata ankete 
te dosadašnjeg djelovanja radne skupine, koje se planira održati putem Zoom 
aplikacije 19. svibnja 2021. 

Također, obavještava kako će anketa biti u dogledno vrijeme prilagođena tako da će 
se istom moći obuhvatiti svi zaposlenici Akademije. 

Prodekanica Silić u raspravi je istaknula, a dekan potvrdio, kako je uprava Akademije 
i radna skupina spremna na angažiranje vanjskih stručnjaka, psihologa, u svim 
slučajevima za koje bi se pokazala potreba ili bi Radna skupina to predložila.  

 

Ad 3. STUDENTSKA PROBLEMATIKA 

3.1. PRIJEDLOG ODLUKE O POSEBNIM POHVALAMA DIPLOMANTIMA 
 
Prodekanica Kiš Žuvela predstavila je članovima prijedlog Odluke o dodjeli posebnih 
pohvala za generaciju diplomanata 2019./2020. 

 
           

r. 

br. 

br. 

diplome 
datum ime prezime ocjena studij ECTS 

pond. 

pr. 
pohvala odsjek 

1.  501/1 18. 1. 2021. David Vuković 5 klavir 335 4,98 
summa cum 

laude 
V. 

2.  437/12 23. 6. 2020. Živa Skrbiš 5 flauta 303 4,98 
summa cum 

laude 
VII. 

3.  
476/51 24. 9. 2020. Veronika Ćiković 5 harfa 317 4,97 

magna cum 

laude 
III. 

4.  500/75 
21. 12. 

2020. 
Dominik Grgić 5 saksofon 325 4,96 

magna cum 

laude 
VII. 

5.  
504/4 27. 1. 2021. Dora Iveković 5 klavir 303 4,93 

magna cum 

laude 
V. 

6.  497/72 
20. 11. 

2020. 
Ivan Graziani 5 violina 327 4,91 cum laude VI. 

7.  466/41 15. 7. 2020. Dora  Budimir 5 teorija glazbe 328 4,85 cum laude I. 

8.  
512/12 18. 2. 2021. Ivan Buljan 5 gl. pedagogija 302 4,80 cum laude VIII. 



9.  
428/3 20. 2. 2020. 

Marija-

Katarina 
Jukić 5 muzikologija 320 4,80 cum laude II. 

10.  
490/65 25. 9. 2020. Nina  Franulović 5 pjevanje 328 4,75 cum laude IV. 

 
 
 

Članovi Vijeća jednoglasno prihvaćaju predloženi prijedlog Odluke. 
 
 
3.2. PROVEDBA STUDENTSKE ANKETE PUTEM ISVU-a 
 
Prema uputama Središnjega ureda za studije i upravljanje kvalitetom Sveučilišta u 
Zagrebu, a s obzirom na epidemijsku situaciju, anketa za procjenu rada nastavnika na 
Sveučilištu u Zagrebu u ljetnom semestru ak. god. 2020./2021. provodit će se online 
putem Informacijskog sustava visokih učilišta (ISVU) na obrascu definiranom na razini 
Sveučilišta u Zagrebu (online anketa). Anketiranje se neće odvijati prema cikličkom 
planu, već u skladu s Preporukom o provedbi studentske ankete za procjenu rada 
nastavnika u ljetnom semestru ak. god. 2020./2021. 
Anketa će biti dostupna studentima zadnja tri tjedna nastave u ljetnom semestru 
(prema sveučilišnom kalendaru od 17. svibnja do 4. lipnja 2021.). Nastavnici čiji će 
se rad ocjenjivati bit će o tome obaviješteni elektroničkom poštom. 
 
Prodekanica Kiš Žuvela zamolila je sve članove, a posebno predstavnike Studentskog 
zbora na animiranje studenata za sudjelovanje u provedbi ankete. 
 
Red. prof. art. ikvica predložio je da informaciju o provedbi ankete uprava dostavi 
pročelnicima koji bi zatim o istome izvijestili studente i na taj način potaknuli veći 
odaziv. 
 
 
3.3. STUDENTSKE MOLBE 
 
3.3.1. Vijeće Akademije jednoglasno donosi ODLUKU: Usvaja se molba studentice 
Ivane Duvnjak Akamatsu, IV. odsjek, usavršavanje, za pauziranje usavršavanja zbog 
zdravstvenih razloga – do kraja veljače 2022.   
 
 
Ad.4. KADROVSKA PITANJA 
 
Dekan je na početku točke dnevnog reda izvijestio sve članove kako su svi materijali 

za sva kadrovska pitanja bili dostupni članovima na platformi Teams od ponedjeljka 

popodne, slijedom čega će se čitati samo zaključna mišljenja Povjerenstva nakon 

čega će se odmah preći na glasovanje. 

4.1. IZVJEŠĆA STRUČNIH POVJERENSTAVA O PREDMETIMA U TIJEKU 

4.1.1 Izvješće podnosi izv. prof. art. Ivan Novinc 

Vijeće Akademije raspisalo je 27.01.2021. natječaj za izbor u umjetničko – nastavno 
zvanje i radno mjesto docenta za umjetničko područje, polje glazbena umjetnost, 
grana reprodukcija glazbe – sviranje, za Violončelo, na Odsjeku za gudačke 
instrumente i gitaru - 1 izvršitelj u radnom odnosu na neodređeno vrijeme. 



Pristupnici: Gal Faganel, Jelena Očić. 

Mišljenje stručnog  povjerenstva je da pristupnica Jelena Očić ispunjava umjetničku 

komponentu umjetničko - nastavnog zvanja za izbor u zvanje docenta  za umjetničko 

područje, polje glazbena umjetnost, grana reprodukcija glazbe – sviranje, za 

Violončelo. 

Vijeće akademije jednoglasno donosi ODLUKU:  Pristupnica Jelena Očić 

ispunjava umjetničku komponentu umjetničko - nastavnog zvanja za izbor u 

zvanje docenta za umjetničko područje, polje glazbena umjetnost, grana 

reprodukcija glazbe – sviranje, za Violončelo. 

Postupak se nastavlja na Matičnom odboru za umjetničko područje. 

 

Ad.5. OBAVIJESTI / RAZNO 

1. Dekan izvještava Vijeće o situaciji u zgradi Akademije, novim i starim kvarovima koji 
ometaju normalan rad Akademije. 
 
Posebno ističe probleme s dizalima i odnosa s ovlaštenim održavateljem, firmom 

Thyssenkrupp, zatim klima uređajima koji posebno utječu na normalno funkcioniranje 

nastave jer je procijenjeno vrijeme koje će biti potrebno za otklanjanje nedostataka 

mjesec dana. 

Problem procurivanja istaknuo je kao jedan od mnogih krucijalnih problema s kojim se 

zgrada bori od svoje izgradnje. Izvještava kako će se od izvođača radova, u sklopu 

garancije, tražiti hitno otklanjanje nedostataka i sanacija oštećenja. 

Istaknuo je i problem nepoštivanja kućnog reda na terasama Akademije, opušci, 

ostatci ambalaže od hrane i pića, otpadci padaju po ulici te po donjim katovima. 

Predstavnici studentskog zbora, mnogi nastavnici te konačno dekan još od prosinca 

prošle godine upozoravaju da je nakon otvaranja izlaza na terase i balkone u listopadu 

prošle godine nered sve veći ali uzalud. Dekan je u prosincu i najavio da će ako se 

nered nastavi ponovno zatvoriti vrata na balkone i terase i to će i učiniti. Ponovno će 

se otvoriti kad procijenimo da bi situacija mogla biti bolja. Postoji također problem s 

prostorijama u kojima je moguće otvoriti prozor (primjerice 339) gdje je primijećeno 

odbacivanje opušaka te ostataka pića kroz prozor, a taj otpad se zadržao dijelom na 

okvirima prozora. 

2. Dekan izvještava o trenutnom režimu rada i mogućem ublažavanju mjera uslijed 

poboljšanja epidemiološke situacije, povratak u zgradu nastave koja se sada održava 

na daljinu, ulaz publike, konzultacije – sve će se početi vraćati kada nastupi 

ublažavanje mjera. 

3. Dekan obavještava članove kako postoji velika mogućnost da se slijedeća 

koncertna sezona HGZ odigra na Akademiji, a slijedom zamolbe za pomoć s više 

strana, između ostalog i Ministarstva kulture. HGZ ide u rekonstrukciju od jeseni, a 

obnova će se financirati iz sredstava EU. U vjerojatnom slučaju realizacije, ciklusi 

ansambla poput Zagrebački kvartet,  Sfumato Zbora HRT-a, Zagrebački solisti i slično 

bi se slijedeće godine odigrali najvećim dijelom u koncertnoj dvorani Blagoje Bersa. 



4. Dekan izvještava Vijeće kako je iscrpno izvijestio pročelnike o inicijativama 

osnivanja nekoliko novih visokoškolskih institucija našeg područja u Varaždinskoj 

županiji. Zatim čita dopis koji će biti upućen Ministarstvu znanosti i obrazovanja, 

Upravi za visoko obrazovanje, Agenciji za znanost i visoko obrazovanje, Nacionalnom 

vijeću za visoko obrazovanje i znanost, Sveučilištu u Zagrebu te Sveučilištima na 

kojima postoji umjetničko područje, a u kojem su navedeni razlozi za naše protivljenje 

tim inicijativama. 

Izvještava o jučerašnjem sastanku na Sveučilištu Sjever s rektorom Marin Milković i 

prorektorom Damir Vusić, gdje se upozorilo na velike zamjerke koje imamo (u skladu 

s pročitanim) - i najkraće rečeno - dogovoreno je da će se njihovi programi korigirati 

prema našima, a kada u skladu s tim utvrdimo kadrovske potrebe odnosno potrebe za 

nositeljima kolegija, honorarno će angažirati naše nastavnike za realizaciju potrebnih 

kolegija po takvom usuglašenom programu. Više detalja ćemo imati kada dobijemo 

kurikulume na uvid: vidjet će se mogući nositelji kolegija, zahtjevi prijemnih ispita i 

slično. Oformit će se radna skupina za bavljenje ovom problematikom. Nakon što 

radna skupina donese mišljenje, isto će se predstaviti na Vijeću akademije kako bi se 

razmotrilo daljnje postupanje. 

5. Promocija diplomanata  te Svečana sjednica Vijeća akademije održati će se 12. 
lipnja 2021. u 10:00, odnosno 12:00 sati. Detalji održavanja ovisiti će o epidemiološkoj 
situaciji te će se svima na vrijeme dostaviti obavijest.  
 
 
 

Zapisnik sastavio:                                          Dekan: 

 

Dejan Elveđi, dipl. iur., v.r.                                             red. prof. art. Igor Lešnik, v.r. 

 


